
Oświadczenie złożone 

przez senatora Michała Kamińskiego 

na 14. posiedzeniu Senatu 

w dniu 18 sierpnia 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych i administracji, koordynatora służb specjal-

nych Mariusza Kamińskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W ostatnim czasie zgłosili się do mnie zaniepokojeni mieszkańcy powiatu grodziskiego, w związku z pla-

nowanym podziałem województwa mazowieckiego. Pojawiły się liczne wątpliwości. Dlatego bardzo proszę 

o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Czy w ciągu ostatnich 12 miesięcy w MSWiA były prowadzone prace dotyczące podziału lub zmiany 

granic gminy Baranów (powiat grodziski, województwo mazowieckie)? 

2. Czy MSWiA planuje podział gminy i dołączenie jej części (po podziale) do więcej niż jednego powia-

tu? 

3. Z czyjej inicjatywy zostały rozpoczęte prace i jaki jest ich harmonogram? 

4. Kiedy projekt podziału będzie konsultowany z mieszkańcami poszczególnych gmin? 

5. Kiedy planuje się przeprowadzenie podziału? Proszę podać datę lub miesiąc i rok. 

6. Czy minister Horała lub prezes Wild – osobiście lub poprzez współpracowników z Ministerstwa Infra-

struktury lub spółki Centralny Port Komunikacyjny Sp. z o.o. – konsultowali lub inicjowali prace dotyczące 

podziału gminy Baranów lub wpływali na nie? 

7. Czy są zaplanowane konsultacje z Ministerstwem Infrastruktury lub spółką Centralny Port Komunika-

cyjny Sp. z o.o.? 

Jako parlamentarzysta z Mazowsza jestem żywo zainteresowany tą sprawą. Jeśli jest taka możliwość, 

uprzejmie proszę o udostępnienie projektu podziału w postaci opisowej oraz mapy. Będę wdzięczny za szyb-

ką i rzeczową odpowiedź. 

Z wyrazami szacunku 

Michał Kamiński 
 


